

Styremøte nr.: 006 | Dato: 11.november 2020

Tilstede: Siv, Jan Tore, Nina, Kristin, Stian, Ingvil

Ikke tilstede : Jørgen

sak/mnd/år	Hva saken gjelder / vedtak	Ansvar:
001-2020/21	<b>ÅRSMØTE I DANSEREGION ØST - DRØN. - AVSLUTTET</b>	
002-2020/21	<p><b>ØKONOMISK STATUS</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Ser ut til å lande litt høyere enn tidligere estimert (1.6M, ikke 1.4M)</li> <li>• Tildelt to prosjekter:               <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Merkeprøve/Dancemania NOK 5K</li> <li>2. Dans i skolen/Skal vi danse Youth 2x2.5K</li> </ol> </li> <li>• Tre søknader inne til vurdering               <ol style="list-style-type: none"> <li>1. lokalt prosjekt (50k) avslått</li> <li>2. Større prosjekt ikke fått svar ennå. Ny runde 1.februar 2021.</li> <li>3. Sendt inn lotteristiftelses søknad forrige uke (uke 45). Kun 50% av søkesum blir vurdert. TBC</li> </ol> </li> </ul>	Jan Tore
003-2020/21	<p><b>KOMMUNIKASJON OG MARKEDSFØRING</b></p> <p><b>MEDLEMSSTATUS 2020</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• 51 ubetalte medlemsskap.</li> <li>• Vi taper medlemsmasse. 291 medlemmer inkl de 51, altså 240 reelle medlemmer.</li> <li>• Mangler noen innbetalinger.</li> <li>• Medlemskort for 2021. Ingvil undersøkt priser. 100 medlemskort ligger på mellom NOK 1.2K-2K. Vurderes som for høy kostnad. Vi laminerer selv.</li> </ul> <p><b>MARKEDSFØRING</b></p> <p>Flere likes på «Skal vi danse» innlegg i sosiale medier</p>	Siv
004-2020/21	<b>UTBEDRING AV LOKALER OG STØTTEORDNINGER</b>	Nina/Stian/Kristin  (Alle)

005-2020/21	<b>SEKSJONSSTYRET SPORTSDANS ND AVSLUTTET</b>	
006-2020/21	<p><b>OPPDATERING SU/DANSERE</b></p> <p><b><u>TIMEPLAN FOR HØSTEN</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Utvidet program</li> <li>• Fungerer ikke økonomisk (JT ser på dette)</li> <li>• Tidsskjema stemmer ikke og må evt korrigeres</li> <li>• Samme inndeling i alder/klasser etc.</li> <li>• Nytt: 3 nye klasser mandager (Urban latin, latin fitness, salsa 1)</li> <li>• Vårsesong er 22 uker og dermed ulik høst sesong. Priser må sees i sammenheng med dette.</li> </ul> <p><b><u>FEEDBACK FRA DANSERNE</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Klubben vokser seg større og større, og vi ser nødvendigheten av å følge opp i større grad for å sikre at alle vet hvilke arbeidsoppgaver som forventes utført i tillegg til å sikre at eventuelle konflikter eller problemer blir fanget opp og fulgt opp. Kristin vil være styrets kontaktperson og vil ha utvidet ansvar for oppfølging av Anastasia og Michelle.</li> </ul>	
007-2020/21	<b>SUMMER CAMP 2020 AVSLUTTET</b>	
008-2020/21	<b>LEVERANDØRPARTNERE TIL STUDIODRIFT</b>	
009-2020/21	<b>DUGNADSINNTEKTER OG EKSTRAINNTEKTER</b>	
010-2020/21	<b>*KONFIDENSIELL* AVSLUTTET</b>	
011-2020/21	<b>SFO DANS</b>	
012-2020/21	<p><b>STUDIO MANAGEMENT</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Sjeggkre: Feller satt ut torsdag forrige uke (uke 45). Kun observert ett dyr før feller satt opp.</li> <li>• Skyvedør mellom sal 1 og 2 senket ned til gulvet – støyproblem blitt mye mindre.</li> <li>• Lås: Nøkler NOK 120 eks/150 ink moms. 20 nøkler. Lås NOK 7500 Ca NOK 10.000 som tas fra egenkapitalen</li> </ul> <p><b>Avstemming: Enstemmig vedtatt</b></p>	Stian
013-2020/21	<b>TYVERI</b>	
014-2020/21	<b>*KONFIDENSIELL*</b>	
015-2020/21	<b>KVELDSSKOLEN</b>	
016-2020/21	<b>SKRIFTLIG KLAGE</b>	
017-2020/21	<p><b>COVID-19</b></p> <p>PT kun barn u/20 og elitedansere som får lov til å trene. Mest sannsynlig ut året.</p> <p>Fortsetter med å holde avstand og sprite hender. Foreldre oppholder seg ikke i fellesarealene.</p> <p>Alle gjør nødvendig innsats ift smittevern. Holder oss oppdaterte på regler som til enhver tid gjelder.</p>	Nina

	Må benytte instruktørene som vi ikke får benyttet til voksne til barna isteden så de ikke går til spille? Anastasia informert og skal forhøre seg litt omkring dette.	
018-2020/21	<b>PROSJEKTPLANER 2021</b>	
019-2020/21	<b>KONKURRANSESØKNADER 2021</b>	
020-2020/21	<b>OPPGAVEFORDELING</b>	
021-2020/21	<b>IMPORT AV SKO</b>	
022-2020/21	<b>TRENINGSEVENTER</b> 28.november: Merkeprøve Samba Datoer må kommuniseres på et tidlig tidspunkt (Save The Date)	
023-2020/21	<b>RULLESTOL RAMPE</b> Vi har fått støtte til rullestol rampe og har nå blitt spurt om den har kommet på plass. Vi må få laget en rampe eller evt spørre Hjelpemiddelsentralen. Rimeligst å lage selv.	
024-2020/21	<b>REGNSKAP</b> JT kjører regnskap til LSK ut 2020 (31.12.2020) Hvem skal ta regnskapet fra 1.1.2021? <b>Forslag:</b> innhente tilbud på å sette bort jobben eksternt Gjøre noe selv (betale faktura etc.) og sette bort noe (bilagsføring) Nina innhenter tilbud  Bytte bank fra 1.1.21 (til DnB. De har direkte integrasjon til Fiken) <b>Avstemming: Enstemmig vedtatt.</b>	

## OPPGAVEFORDELING I STYRET. Liste sendes ut til styrets medlemmer (Siv)

	Økonomi	Jan Tore
	Sportslig utvalg	
	Referent&protokoll ansvarlig	Ingvil
	Kommunikasjon&Markedsføring	
	Medlemsansvarlig	

	Stønadssøknader	Nina
	Studio Management	Stian Kristin
	Studio Operations Dugnad&Medlemsaktiviteter til driftsstøtte Arrangementsansvarlig	

## Følgende møtedatoer i styreperioden:

13.05.2020 21:00-22:30

10.06.2020 21:00-22:30

Juli ingen møte grunnet sommerferie

12.08.2020 21:00-22:30

09.09.2020 21:00-22:30

14.10.2020 21:00-22:30

11.11.2020 21:00-22:30

Uke 51: Desember årskonferanse med juleavslutning

13.01.2021 21:00-22:30

10.02.2021 21:00-22:30

10.03.2021 21:00-22:30

16.03.2021 19:00-22:00 Årsmøte 2021